

**PETIKAN TULISAN
SUCI UNTUK
DIHAFAL:**

Barangsiapa
tidak memikul
salibnya dan
mengikut Aku,
ia tidak dapat
menjadi
murid-Ku.

(Lukas 14: 27)

Santo Paulus berkata bahawa hukum itu digenapi dalam satu perkataan: Kasihilah sesamamu manusia seperti dirimu sendiri. Dia menggemakan kata-kata Juruselamat kita "Kasihilah sesamamu manusia seperti dirimu sendiri. Tidak ada hukum lain yang lebih utama dari pada kedua hukum in" (Markus 12:31). Apabila Yesus ditolak dari sebuah kampung Samaria, Yakobus dan Yohanes bertanya kepada-Nya sama ada mereka harus menurunkan api ke atas kampung itu. Dia memberitahu mereka untuk beralih kepada yang lain, bukan bertindak melulu atau berdendam.

Sudah tentu lebih mudah untuk mengasihi orang yang menyayangi kita. Dan pastinya lebih mudah untuk mengasihi diri kita sendiri. Dalam bacaan Injil, Dia dengan jelas memberitahu lelaki pertama yang ingin mengikut-Nya bahawa kehidupan-Nya bukanlah kehidupan yang glamor. Dia tidak boleh mengharapkan sebarang kemewahan atau layanan istimewa. Bagi lelaki kedua, Yesus mungkin terkasar sedikit dengannya. Untuk menjadi pengikut-Nya, dia mesti melepaskan keperluannya sendiri. Lelaki muda ini lebih suka menunggu sehingga bapanya mati, menguburkannya dan hanya kemudian mengikut Yesus. Tetapi Yesus berkata biarkan orang 'mati', orang yang tidak percaya, menjaga kewajipan tersebut, manakala mereka yang 'hidup' mendedikasikan diri mereka untuk penginjilan. Kepada lelaki ketiga, Dia berkata bahawa seseorang mesti membebaskan dirinya daripada kebimbangan keluarga jika dia mahu mengikut-Nya. Injil tidak mempunyai apa-apa lagi untuk dikatakan tentang orang-orang ini. Kita boleh mengandaikan tiada seorang pun daripada mereka dapat melakukan seperti yang Dia katakan.

Semua orang Yahudi yang mendengar Dia akan mengingatkan peristiwa apabila Elia memanggil Elisa untuk mengikut dia. Elisa ingin pulang ke rumah untuk mengucapkan selamat tinggal kepada ibu bapanya, dan Elia menyuruhnya meneruskan dan mengabaikan panggilan itu. Dia bukan sahaja tidak pulang ke rumah, tetapi menjauhkan diri daripada semua yang dia lakukan sebelum panggilan itu. Kita juga mengingati peristiwa ketika Yesus memanggil Petrus, Andreas, Yakobus dan Yohanes untuk mengikut Dia (Mat 4: 18-22; Mrk 1: 16-20; Luk 5: 4-11).

Diakui, bukan mudah untuk melepaskan diri, memikul salib dan mengikut Dia. Tetapi tidak bermakna kita tidak mencuba. Kita berdoa agar Roh Kudus akan memimpin kita.✝

Newtbec

NEW WAY OF BEING CHURCH

Hari Minggu Biasa Ke-13

GARAM DAN TERANG DUNIA: PERSEKUTUAN, PENYERTAAN DAN MISI

FOKUS BULANAN: **PESTA TUBUH DAN DARAH KRISTUS (19 Jun)**

Aku Akan Mengikutimu, Tetapi...

Kita percaya kepada Yesus. Bolehkah kita mengikut Dia seperti yang Dia kehendaki? **Apakah kos pemuridan?**

